

**تعلن شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية عن حصولها على تصنيف ائتمانى من قبل وكالة سمة للتصنيف**  
**SAL Saudi Logistics Services Co. Announces that it has been assigned a credit rating by SIMAH Rating Agency**

<b>Announcement Detail</b>	<p>SAL Saudi Logistics Services (as "SAL" or "the Company") is pleased to announce to its honorable shareholders that it has obtained several credit ratings from SIMAH Rating Agency ("Tassnief"), as licensed by the Capital Market Authority.</p> <p>These ratings include a long-term credit rating of "A", a short-term credit rating of "T-2", and an additional "A" rating for the Company's Sukuk program with a stable outlook. These ratings demonstrate the Company's high creditworthiness, indicating a very low credit risk. Nevertheless, the level of risk may fluctuate depending on economic and sectoral conditions.</p> <p>These credit ratings reflect the positive outlook of "Tassnief" on SAL's leading position and role in the ground handling and diverse logistics services market. This is further supported by the Company's operational excellence, underpinned by a robust infrastructure, strong cash flow, and a sound governance and risk control framework. The ratings also indicate the Company's robust financial position and creditworthiness, enabling it to meet any potential financing requirements for implementing its strategic and expansion plans.</p> <p>Noting that this credit rating is the first rating obtained by the Company from "Tassnief".</p> <p>For any further inquiries, please contact the Investor Relations Department at the email: <a href="mailto:Investor.Relations@sal.sa">Investor.Relations@sal.sa</a></p>	<p>يسر شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية ("سال" أو "الشركة") أن تعلن لساهميها الكرام عن حصولها على عدة تصنيفات ائتمانية من وكالة سمة للتصنيف ("تصنيف"), والرخصة من قبل هيئة السوق المالية.</p> <p>تمثل هذا التصنيفات في كل من تصنيف ائتماني طول الأجل بدرجة "A" وتصنيف ائتماني قصير الأجل بدرجة "T-2" وتصنيف ائتماني آخر بدرجة "A" لبرنامجها الخاص بالسوكو مع نظرة مستقبلية مستقرة. تعكس هذه التصنيفات جدارة ائتمانية عالية للشركة مما يشير إلى انخفاض كبير في مستوى المخاطر الائتمانية، إلا أن مستوى المخاطر قد يختلف تبعاً للظروف الاقتصادية والقطاعية.</p> <p>كما تبين هذه التصنيفات الائتمانية الرؤية الإيجابية لـ"تصنيف" لوضع شركة سال ومكانها الريادي في سوق عمليات مناولة الشحنات الأرضية والخدمات اللوجستية المتعددة. هذا بالإضافة إلى التميز في قدرتها التشغيلية المدعومة بنية تحتية قوية وتدفقات نقدية عالية مع فعالية إطار الحكومة وإدارة المخاطر لديها. كما وأشار التصنيف إلى مثانة المركز المالي لدى الشركة ومؤشراتها الائتمانية لقابلة أي متطلبات تمويلية محتملة لتنفيذ خططها الاستراتيجية والتوسعية.</p> <p>علماً بأن هذا التصنيف يعتد أول تصنيف تحصل عليه الشركة من "تصنيف".</p> <p>وفي حال وجود أي استفسارات يرجى التواصل مع إدارة علاقات المستثمرين على البريد الإلكتروني:</p> <p style="text-align: right;"><a href="mailto:Investor.Relations@sal.sa">Investor.Relations@sal.sa</a></p>	<b>تفاصيل الإعلان</b>
----------------------------	---	---	-----------------------